
Indenrigsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 17. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

INU alm. del

Spørgsmål 19
Mener ministeren, at vi som land kan være bekendt at stille øboere i en så vanskelig 
situation med så meget usikkerhed, som vi så det med færgerne den 16-17. januar på 
Femø, Fejø og Askø, og vil ministeren redegøre for, om situationen er blevet værre, fordi 
man ikke har sikret et ordentligt beredskab omkring færgedriften? Hvis dette er tilfældet 
vil ministeren så redegøre for, hvordan borgerne på Femø, Fejø og Askø er stillet med 
kommunens nye planer for færgedriften?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karsten Filsø
formand
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